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SESJA RADY GMINY NĘDZA 
28.10.2013 roku 

godz.16
00 

 

PROTOKÓŁ NR   XLII  /  2013 
Lista obecności stanowi załącznik do Protokołu. 
 
Ad.1 
 
Przewodniczący Rady Gminy  Gerard Przybyła dokonał otwarcia sesji stwierdzając prawomocność 
obrad; na sesję przybyło 13 radnych ; nieobecni radna Renata Bienia i radny Krystian Placzek. 
 

 

Przewodniczący RG Gerard Przybyła poinformował, że radni otrzymali przed sesją  dwa wnioski Wójta 
Gminy Nędza oraz autopoprawkę do projektu uchwały: 
1)Wniosek Wójta Gminy Nędza z dnia 25.10.2013 o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 
skargi na działalność Wójta Gminy Nędza  

2)  Wniosek Wójta Gminy Nędza z dnia 28.10.2013 o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy na czas nie dłuższy niż 9 
lat na wydzierżawienie nieruchomości przeznaczonej pod budowę masztu do przesyłu bezprzewodowego 
dostępu do Internetu 
 
AUTOPOPRAWKA Wójta Gminy Nędza do projektu uchwały – zwiększenie z 0,5% do 1%  wynagrodzenia inkasenta za 
pobrane opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi . 
 

Radny Julian Skwierczyński zapytał ,dlaczego materiały na sesje otrzymuje we wtorek ,tym bardziej że 
ostatnio dostarczono je o godz.17

20
 ; Przewodniczący RG powiedział ,że jest to zgodne ze Statutem , 

ponadto w tym momencie radni mają zgłaszać wnioski do porządku obrad; sekretarz gminy dodała ,że 
nie stosuje się tu  przepisów kpa –terminy, tak jak przy decyzjach ,jest to termin instrukcyjny ;  
żadnych innych wniosków nie zgłoszono.  
Rada Gminy przy 13 głosujących , 10 głosami za ,0 głosów przeciwnych i 3 głosami wstrzymującymi 
się  wprowadziła zmiany w porządku obrad ,który przedstawia się następująco:  
 
1. Otwarcie sesji -stwierdzenie prawomocności obrad. 
2.  Zatwierdzenie Protokołu Nr XL / 2013  i   Protokołu Nr XLI /2013      z  poprzednich  sesji . 
3.   NFORMACJA PRZEWODNICZĄCEGO RADY GMINY o działaniach podejmowanych w okresie  
                                                              między sesyjnym. 
4. SPRAWOZDANIE WÓJTA GMINY o pracach realizowanych w okresie między sesyjnym  i z  
        wykonania uchwał Rady Gminy . 
 
5.   PODEJMOWANIE UCHWAŁ W SPRAWIE: 

1) podatku od nieruchomości na 2014 rok ; 
2) określenia stawek podatku od środków transportowych na 2014 rok; 
3) uchylenia Uchwały Nr XIX/132/2011 Rady Gminy Nędza z dnia 12 grudnia 2011 roku  

o  opłacie od posiadania psów ; 
4) zmieniająca Uchwałę Nr XXXVIII/303 /2013 Rady Gminy Nędza z dnia20 czerwca 2013r.w sprawie 

inkasa opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  
5) ustalenia planu sieci oraz granic obwodów publicznych szkół podstawowych prowadzonych  
      przez Gminę Nędza; 
6) ustalenia planu sieci oraz granic obwodów publicznych gimnazjów prowadzonych przez Gminę Nędza; 
7) określenia zasad przyznawania nagród sportowych dla osób wyróżniających się osiągnięciami 
      w działalności sportowej; 
8) zmieniająca Uchwałę Budżetową na rok 2013 Gminy Nędza Nr XXXI / 247 / 2012 z dnia  
     17 grudnia 2012r. 
9) zmieniająca Uchwałę Nr XXXI / 246 / 2012 Rady Gminy Nędza z dnia 17 grudnia 2012r.  

           w sprawie: Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nędza; 
     10)  rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Nędza  ; 
    11) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy  
         na czas nie dłuższy niż 9 lat na wydzierżawienie nieruchomości przeznaczonej pod budowę  
        masztu do przesyłu bezprzewodowego dostępu do Internetu 
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5a).  WNIOSEK o odwołanie radnego Gerarda Przybyły z funkcji Przewodniczącego Rady Gminy 

Nędza   (zapoznanie radnych z treścią wniosku i treścią złożonego projektu uchwały – odczyta  
                                                                                              Wiceprzewodniczący RG Krystian Okręt ) : 

1) przyjęcie Regulaminu głosowania wniosku w sprawie odwołania radnego z funkcji                                                                                                     
      przewodniczącego Rady Gminy Nędza ; 
2) wybór Komisji Skrutacyjnej ; 
3) tajne głosowanie ; 
4) odczytanie treści Protokołu…przez przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej ; 
5) ogłoszenie wyników głosowania przez Wiceprzewodniczącego RG Krystiana Okręta. 

 
6.  INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH – odpowiedzi na zgłoszone  interpelacje.                                               
7.  WOLNE WNIOSKI I INFORMACJE . 

1. WOJEWODA ŚLĄSKI PISMO NR KAIII.1410.175.2013 z dnia 14.10.2013r. –skarga na  
bezczynność Rady w zakresie rozpatrzenia skargi Pana Marka Cyrana z dnia 5.09.2013r… 

2. oświadczenia majątkowe -  informacja wynikająca ze stosowania art.24 h  pkt .12 ustawy z 
dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie terytorialnym ( tj. Dz. U. z 2013r. poz.594 z późn. zm. )   

3. radny Julian Skwierczyński – skarga na Przewodniczącego RG .. – z dnia 23.09.2013r. 
4. radny Julian Skwierczyński – skarga na dyrektora GBP w Nędzy  .. – z dnia 23.09.2013r. 
5. Biblioteka Śląska –p.o. dyr. prof. Jan Malicki –pismo z dnia 19.06.2013…… 
6. Wojewódzki Sąd Administracyjny w Gliwicach pismo z dnia 22.10.2013r.- sygn. akt IV KO/GI 

139/13- celem nadania skardze Juliana Skwierczyńskiego dalszego biegu….. 
8.    ZAMKNIĘCIE SESJI . 
 

Ad. 2 
 
Przewodniczący RG powiedział ,że zatwierdzane będą dwa protokoły , sesja XLI była sesją 
nadzwyczajną;  
Radny Julian Skwierczyński  powiedział ,że zgłasza sprostowanie ,że zapis w § 42 Statutu mówi o 
zabieraniu głosu ,zaś zatwierdzenie protokołu i zgłaszanie uwag to § 51 i § 52 Statutu – wpisany zapis 
cytuje niewłaściwy przepis; Przewodniczący RG potwierdził ,że cytował § 42 ,zaś zgłaszanie uwag do 
protokołu to inne paragrafy, ponadto nie padło sformułowanie ,aby radny wnosił o dołączenie 
sprostowania do Protokołu na piśmie, uwagi są wnoszone po sesji – złożył je Pan prawda ; dyskusję 
zakończono. 
 
Rada Gminy przy 13 głosujących , 9 głosami za , 1 głosem przeciwnym i 3 głosami wstrzymującymi 
się zatwierdziła Protokół Nr XL / 2013 sesji w dniu 23 września 2013r. 
 
Rada Gminy przy 13 głosujących , 10 głosami za , 1 głosem przeciwnym i 2 głosami wstrzymującymi 
się zatwierdziła Protokół Nr XLI / 2013 sesji w dniu 25 września 2013r. 
 
 
Ad. 3 
 
Przewodniczący RG poinformował ,że pełnił cotygodniowy dyżur oraz brał udział w posiedzeniu 
Komisji  
 
Ad. 4 
 
Radny Jan Francus zapytał o budynek w Górkach Śl.; Wójt Gminy powiedziała ,że zeznawała w tej 
sprawie jako świadek , to Sąd kładzie teraz nacisk na właściciela ,aby budowa była zabezpieczona i 
nie stanowiła zagrożenia dla ludzi; radny Jan Francus zapytał o teren w Szymocicach; Wójt Gminy 
powiedziała ,że chodziło o usunięcie przez GS przeszkód m.in. budki telefonicznej, podpisano już 
protokół ; radny Henryk Postawka zapytał ,czy Wójt Gminy była na chodniku w Górkach Śl. –tak , 
prace kończą się przy przedostatnim budynku; radny Marian Gzuk zapytał ,czy umowa z Borbud na 
budowę kanalizacji jest już podpisana; Wójt Gminy wyjaśniła ,że ze względu na chorobę umowa 
zostanie podpisana po Wszystkich Świętych; Przewodniczący RG dodał ,że na jednej z najbliższych 
sesji odbędzie się wizualizacja inwestycji-kanalizacja w Gminie ; radny Henryk Postawka zapytał o 
odpowiedzi na zadane pytanie –będą udzielane; radny Julian Skwierczyński zapytał o inwestycje ZIT 
w Powiecie ; Wójt Gminy wyjaśniła ,że na razie Gminy zgłaszają ,jakie inwestycja chcą robić od 2014 
roku ,na pewno będą w tej sprawie kolejne spotkania; radny Julian Skwierczyński zapytał o udział w 
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rozprawie sądowej ; Wójt Gminy powiedziała ,że chodzi o dwie rzeczy – Sąd w sprawie o wpłaty 
DEKBUD stwierdził ,że Gmina naliczyła prawidłowo swoje dochody ,ale nie zrobił tego rzeczoznawca 
sądowy , będzie apelacja Gminy (odwołanie), druga sprawa to prywatny pozew DEKBUD na mnie – 
podtrzymano wyrok ,apelację wniosła Firma ,zostałam uniewinniona . 
 
Ad. 5 
 

1) Przewodniczący RG powiedział ,że 15 października br. radni na wspólnym posiedzeniu 
wszystkich stałych Komisji zapoznali się z projektami uchwał podatkowych , przy ich 
opiniowaniu  12 radnych było za ,1 radny wstrzymał się od głosowania; Przewodnicząca 
Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Alicja Kowol potwierdziła pozytywną opinię; 
Przewodniczący RG otworzył dyskusję; nikt z radnych się nie zgłosił; Przewodniczący RG 
zamknął dyskusję i przystąpiono do głosowania. 

 
Rada Gminy przy 13 głosujących , 11 głosami za ,0 głosów przeciwnych i 2 głosami wstrzymującymi 
się przyjęła Uchwałę Nr XLII / 323 / 2013 w sprawie podatku od nieruchomości na 2014 rok. 
 

2) Przewodnicząca Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Alicja Kowol potwierdziła 
pozytywną opinię; Przewodniczący RG otworzył dyskusję; nikt z radnych się nie zgłosił; 
Przewodniczący RG zamknął dyskusję i przystąpiono do głosowania. 

 
Rada Gminy przy 13 głosujących , 13 głosami za ,(jednogłośnie ) przyjęła Uchwałę Nr XLII / 324 / 
2013 w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych na 2014 rok. 
 

3) Przewodnicząca Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Alicja Kowol potwierdziła 
pozytywną opinię; Przewodniczący RG otworzył dyskusję; radna Beata Widera zapytała o 
dochody i koszty utrzymania schroniska; radny Marian Gzuk zapytał ,co z psami z hodowli ; 
Wiceprzewodniczący RG Krystian Okręt zwrócił uwagę ,że na wsi , na terenie Gminy psy 
służą do pilnowania obejścia, tu nie ma typowych gospodarstw ; Przewodniczący RG zamknął 
dyskusję ,odczytał treść projektu uchwały i przystąpiono do głosowania. 

 
Rada Gminy przy 13 głosujących , 13 głosami za ,(jednogłośnie ) przyjęła Uchwałę Nr XLII / 325 / 
2013 w sprawie uchylenia Uchwały Nr XIX/ 132 / 2013 Rady Gminy Nędza z dnia 12 grudnia 2011 
roku o opłacie od posiadania psów. 
 

4) Przewodniczący RG odczytał treść projektu uchwały uwzględniającą autopoprawkę Wójta 
Gminy , wniosek sołtysa Stefana Kurzydema wpłynął 24.06.2013r. i zgodnie z obietnicą przed 
terminem płatności za IV kwartał został uwzględniony , skutki zmiany wynagrodzenia z 0,5% 
na 1,% zostały wyliczone i przedłożone radnym; Przewodniczący RG zamknął dyskusję i 
przystąpiono do głosowania. 

 
Rada Gminy przy 13 głosujących , 12 głosami za ,0 głosów przeciwnych i 1 głosem wstrzymującym 
się przyjęła Uchwałę Nr XLII / 326 / 2013 zmieniającą Uchwałę Nr XXXVII / 302/2013 Rady Gminy 
Nędza z dnia 18 czerwca 2013r. w sprawie inkasa opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
 

5) Wójt Gminy poinformowała ,że przedłożony projekt uchwały stanowi kolejny akt prawa 
miejscowego i został sporządzony przez system LEGISLATOR po uzgodnieniu z radcą 
prawnym ,w tej wersji będzie każdy taki projekt przedstawiany na kolejnych sesjach radnym ; 
Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Gizela Marondel  potwierdziła pozytywną 
opinię; Przewodniczący RG otworzył dyskusję; nikt z radnych się nie zgłosił; Przewodniczący 
RG zamknął dyskusję i przystąpiono do głosowania. 

 
Rada Gminy przy 13 głosujących , 12 głosami za ,0 głosów przeciwnych i 1 głosem wstrzymującym 
się przyjęła Uchwałę Nr XLII / 327 / 2013 w sprawie ustalenia planu sieci oraz granic obwodów 
publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Nędza. 
 

6) Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Gizela Marondel  potwierdziła pozytywną 
opinię; Przewodniczący RG otworzył dyskusję; nikt z radnych się nie zgłosił; Przewodniczący 
RG zamknął dyskusję i przystąpiono do głosowania. 



 4 

Rada Gminy przy 13 głosujących , 13 głosami za (jednogłośnie ) przyjęła Uchwałę Nr XLII / 328 / 
2013 w sprawie ustalenia planu sieci oraz granic obwodów publicznych gimnazjów prowadzonych 
przez Gminę Nędza. 
 

7) Wójt Gminy powiedziała ,że projekt uchwały to ukłon w stosunku do uczniów ,którzy odnoszą 
sukcesy sportowe  np. dziewczyna z Górek Śl. która osiąga wyniki na szczeblu krajowym w 
pływaniu , na terenie Gminy nie ma pływalni i możliwości uprawiania tej dziedziny sportowej w 
szkole przez naszych młodych mieszkańców; Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i 
Sportu Gizela Marondel  potwierdziła pozytywną opinię; Przewodniczący RG otworzył 
dyskusję; nikt z radnych się nie zgłosił; Przewodniczący RG zamknął dyskusję i przystąpiono 
do głosowania. 

 
Rada Gminy przy 13 głosujących , 13 głosami za (jednogłośnie ) przyjęła Uchwałę Nr XLII / 329 / 
2013 w sprawie określenia zasad przyznawania nagród sportowych dla osób wyróżniających się 
osiągnięciami w działalności sportowej . 
 

8) skarbnik gminy mgr inż. Katarzyna Paszenda odczytała radnym treść wprowadzonych zmian 
w Uchwale Budżetowej na 2013r. ;Wójt Gminy powiedziała ,że strażacy z Nędzy mają nowy 
wóz strażacki , dodatkowo przeznaczono 5 tyś. zł na koszty związane z rejestracją , 
poświęcenie będzie 1 grudnia br.; Przewodnicząca Komisji Finansów i Rozwoju 
Gospodarczego Alicja Kowol potwierdziła pozytywną opinię; Przewodniczący RG otworzył 
dyskusję; nikt z radnych się nie zgłosił; Przewodniczący RG zamknął dyskusję i przystąpiono 
do głosowania. 

 
Rada Gminy przy 13 głosujących , 13 głosami za (jednogłośnie ) przyjęła Uchwałę Nr XLII / 330 / 
2013 zmieniającą Uchwałę Budżetową na rok 2013 Gminy Nędza Nr XXXI/247/2012 z dnia 17 grudnia 
2012r.  
 
 

9) skarbnik gminy odczytała radnym treść  wprowadzonych zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Gminy Nędza  ; Przewodnicząca Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego 
Alicja Kowol potwierdziła pozytywną opinię; Przewodniczący RG otworzył dyskusję; nikt z 
radnych się nie zgłosił; Przewodniczący RG zamknął dyskusję i przystąpiono do głosowania. 

 
Rada Gminy przy 13 głosujących , 13 głosami za (jednogłośnie ) przyjęła Uchwałę Nr XLII / 331 / 
2013 zmieniającą Uchwałę Nr XXXI/246/2012 z dnia 17 grudnia 2012r. w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Nędza. 
 
 

10) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jan Francus odczytał treść SPRAWOZDANIA  z dnia 28 
października 2013r. ;Przewodniczący RG odczytał treść projektu uchwały ; nie zgłoszono 
żadnych pytań, przystąpiono do głosowania. 

 
Rada Gminy przy 13 głosujących , 10 głosami za ,0 głosów przeciwnych i 3 głosami wstrzymującymi 
się przyjęła Uchwałę Nr XLII / 332 / 2013 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy 
Nędza. 
 

11) Wójt Gminy powiedziała ,że Firma składająca wniosek o dzierżawę pozyskała środki 
europejskie , z masztu nadawany będzie sygnał radiowy , szczególnie chodzi tu o Szymocice i 
Górki Śląskie , potrzebny im grunt w wysokim miejscu i  to nie więcej niż 30m² wraz z drogą 
dojazdową do drogi publicznej , sygnał ten jest bezpieczny ,to nie jest sieć telefonii 
komórkowej , była informacja na stronie internetowej Gminy i  nie wniesiono sprzeciwu; radny 
Julian Skwierczyński zapytał ,czy tylko ta Firma złożyła wniosek-tak; Przewodniczący RG 
potwierdził, że Firma ma kilka przekaźników w Gminie; nie zgłoszono więcej pytań, 
przystąpiono do głosowania. 

  
Rada Gminy przy 13 głosujących , 13 głosami za (jednogłośnie ) przyjęła Uchwałę Nr XLII / 333 / 
2013 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 
dzierżawy na czas nie dłuższy niż 9 lat na wydzierżawienie nieruchomości przeznaczonej pod budowę 
masztu do przesyłu bezprzewodowego dostępu do Internetu. 
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Ad. 5a 
 
Przewodniczący Rady Gminy Gerard Przybyła przekazał prowadzenie sesji 
Wiceprzewodniczącemu RG Krystianowi Okrętowi. 
 
Wiceprzewodniczący RG odczytał treść: 

 wniosku o odwołanie Gerarda Przybyły z funkcji Przewodniczącego Rady Gminy Nędza 

 projektu uchwały w sprawie odwołania Przewodniczącego Rady Gminy Nędza Pana Gerarda 
Przybyłę (Przybyła)  

 
Wiceprzewodniczący RG zapytał wnioskodawców ,czy wniosą autopoprawkę do pisowni nazwiska 
Przybyłę- zgodnie z polską odmianą winno być Przybyły;  radny Julian Skwierczyński powiedział , czy 
od strony prawnej stanowi to naruszenie, organ wykonawczy mógł stworzyć nowy projekt ,lub też 
zasugerował wpisanie dwóch nazwisk ;radny Henryk Postawka powiedział ,że dla niego nie jest to 
istotne, to jakieś kuriozum ,nazwisko  nie odmienione jest wpisane; po dyskusji ustalono ,że w 
przedłożonym projekcie uchwały   nie będzie poprawek .  
 
Wiceprzewodniczący RG odczytał treść: REGULAMINU  głosowania wniosku w sprawie odwołania 
radnego z funkcji Przewodniczącego Rady Gminy Nędza przeprowadzonego na sesji w dniu 28 
października 2013 roku; radni nie wnieśli żadnych uwag; radca prawny dr Józef Waligóra wyjaśnił ,że 
przy obecnych na sesji 13 radnych ,bezwzględna większość wynosi 7 głosów; dyskusję zamknięto. 
Rada Gminy przy 13 głosujących 13 głosami za ( jednogłośnie ) przyjęła REGULAMIN.. . 
 
Wiceprzewodniczący RG zgłosił do składu Komisji Skrutacyjnej radnych : Jana Francusa, Mariana 
Gzuka i Karola Kalembę-radni wyrazili zgodę .  
Radny Julian Skwierczyński zgłosił kandydaturę Rafała Lincnera –radny wyraził zgodę. 
Radny Marian Gzuk zapytał ,czy może odstąpić swoją kandydaturę na rzecz radnego Rafała Lincnera 
–złożył rezygnację ; innych kandydatur nie zgłoszono. 
 
 Rada Gminy przy 13 głosujących , 13 głosami za ( jednogłośnie ) przyjęła trzy kandydatury do Komisji 
Skrutacyjnej. 
 
O godz. 17

15 
 Komisja Skrutacyjna przystąpiła do przeprowadzenia głosowania: 

 przewodniczącym Komisji Skrutacyjnej wybrano radnego Jana Francusa ; 

 opieczętowano 13 kart do głosowania; 

 Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej wg listy obecności wywoływał kolejno radnych ;radni 
przechodzili za parawan, dokonywali skreśleń i wrzucali kartę do urny  

 Komisja Skrutacyjna podliczyła głosy i sporządziła Protokół 
 
O godz. 17

30 
 Przewodniczący  Jan Francus odczytał treść Protokołu ( załącznik ). 

 
Wiceprzewodniczący RG Krystian Okręt ogłosił ,że zgodnie z treścią odczytanego Protokołu … 
Przewodniczący RG Gerard Przybyła nie został odwołany : za odwołaniem oddano 4 głosy , przeciw 
odwołaniu oddano 9 głosów. 
 
Wiceprzewodniczący RG Krystian Okręt przekazał dalsze prowadzenie sesji Przewodniczącemu RG 
Gerardowi Przybyle. 
 
Przewodniczący RG podziękował za zaufanie ; zwrócił się z apelem do radnych ,aby to co teraz było 
robili za swoje pieniądze ,a nie za pieniądze podatników , to że kogoś nie lubimy nie może być 
uzasadnieniem , nie może być też tak ,aby radny z 50% nieobecnością na sesjach i zabieraniem kilka 
razy głosu na sesjach ( trzy) podpisywał się pod wnioskiem ,nie po to ktoś został wybrany przez 
mieszkańców ,Rada jest po to by pomagać i kontrolować ,ale nigdy nie po to by przeszkadzać , 
prywata niech zostanie za drzwiami ; radni Rafał Lincner i radny Julian Skwierczyński prosili o głos; 
Przewodniczący RG zamknął dyskusję . 
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Ad. 6 
Wójt Gminy Anna Iskała odpowiadała na złożone po sesji Rady Gminy Nędza w dniu 23 września 
2013 r. zapytania radnego Juliana Skwierczyńskiego i złożone w trakcie trwania sesji pisemne 
„pytania „ radnego Henryka Postawki:  
 
Zapytanie Radnego nr 12/2013  
Wójt Gminy odczytała treść; powiedziała ,że na dzisiejszej sesji każdy z radnych otrzymał pisemną 
informację o poniesionych dochodach i wydatkach na funkcjonowanie systemu gospodarowania 
odpadami komunalnymi  
 
Zapytanie Radnego nr 13/2013  
Wójt Gminy odczytała treść; powiedziała ,że pomija tu kolejne inwektywy radnego i informuje radnych : 
w 2010 roku z Agencji Nieruchomości Rolnych pan Smotrycki Andrzej kupił 80 ha gruntów ornych , 
wiadomo ,że część dróg polnych zostało zaoranych ,Starosta Raciborski już otrzymał pisma o tym ,że 
uległy one zniszczeniu , na tym terenie obowiązuje PZP od 5.12.2005r. gdzie zapisano ,że jest to 
obszar bez możliwości zabudowy –zapis brzmi : adaptacja istniejącej zabudowy ,strefa ochrony 
krajobrazu ;zmiana Studium nie zmieniła PZP ,ponadto wnioski Państwa Cieśla złożone zostały po 
czasie – uwaga zgłoszona do Studium została przez radnych odrzucona jednogłośnie , skierowane do 
Starosty Raciborskiego pismo z Gminy o przejęcie dróg polnych w drodze komunalizacji  
spowodowało ,że to Starosta w zeszłym tygodniu wysłał do Pana Smotryckiego pisma zobowiązujące 
go do odtworzenia tych dróg, Pan Smotrycki w ostatnim czasie umową notarialną sprzedał grunty , 
zaznaczam ,że grunty rolne będące własnością Państwa Cieśla leżą  przy Łęższczoku , w obszarze 
NATURA 2000 są stawy rybne ,ponadto jest to Otulina Cysterskiego Parku Krajobrazowego . 
 
Zapytanie Radnego nr 11/2013  
Wójt Gminy odczytała treść; powiedziała ,że radni przejmując drogę do Orzeszkowa ,która to 
nieruchomość leży na terenie m. Racibórz zostali dokładnie poinformowani , że droga dojazdowa do 
Łęszczoka jest wysadzana lipami ,jest to starodrzew lipowy , obecnie geodeta bada prawidłowy 
przebieg granic, są problemy z dostaniem map ,na wszystkie inne pola można dojechać; radny Julian 
Skwierczyński powiedział ,że niestety nie można ; 
 
Wójt Gminy odpowiedziała na: Interpelacje radnego Henryka Postawki na sesję RG Nędza w dniu 23 
września 2013r.( przekazane na sesji ) : 

1) wjazd na ul. Nową w Górkach Śl. zostanie odtworzony –jest to jeden z wniosków przyjętych 
na Zebraniu Wiejskim w Górkach Śl. ; zadanie było finansowane po 50 tyś. zł  Gmina i 50 tyś. 
zł Powiat, przetarg wygrała Firma,która zadeklarowała najdłuższy odcinek, jeżeli radni przyjmą 
do budżetu wniosek , wtedy będzie realizowany następny odcinek  

2) korytko na ul. Rudzkiej zostało oczyszczone; 
3) lustra na drogach są ustawiane wg potrzeb ,była tam wizja prowadzona przez Policję ,jest to 

linia najazdowa,  lustro nie będzie ustawione;  
4) utwardzono wjazd na odnodze ul. Rudzkiej; 
5) w sprawie drogi Za Lasem nie było żadnych rokowań z Nadleśnictwem, Ministerstwo 

odpowiedziało ,że w drodze przetargu Gmina może nabywać potrzebne grunty ; 
6)  o tym ,czy będzie pomnik przyrody w Górkach Śl. decydują radni ; 
7) we wszystkich sołectwa odbyły się Zebranie Wiejskie w sprawie przeznaczenia środków 

funduszu sołeckiego; 
8) dane dotyczące środków finansowych przeznaczonych na kanalizację otrzyma Pan na piśmie. 

 
Radny Henryk Postawka jeszcze raz poprosił o potwierdzenie ,kiedy będzie wykonywany chodnik oraz 
zapytał ,czy miejsce ,gdzie teraz składowane są materiały przy remoncie ul. Rudzkiej zostanie 
uprzątnięte i kiedy; Wójt Gminy odpowiedziała ,że po zakończeniu inwestycji. 
 
Przewodniczący RG powiedział ,że oznakowanie dróg w Gminie wykonał Powiat, znaki drogowe były 
potrzebne.  
 
 
 
Radny Julian Skwierczyński : 

1) zapytał o to ,kiedy na  ul. Stawowej i Południowej w Zawadzie Ks. ustawione zostaną znaki 
drogowe,  
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2) zapytał z jakich pieniędzy finansuje Pani jako Wójt Gminy imprezy sekt religijnych ,komu 
fundowała Pani puchar Wójta Gminy ; Wójt Gminy zapytała , jaki ma Pan na to dowód ,że tak 
Pan mówi, wyjaśniam ,że to nauczyciel z Raciborza zorganizował na terenie Leśnej Polany 
zawody „Nordic Walking „  inicjatywa i całość imprezy on zorganizował na tym terenie , 
ponieważ tam istniały odpowiednie do tego warunki , skoro zaś poprosił o promowanie w 
Gminie ,więc ufundowany został puchar, nic więcej. 

 
Ad. 7 
 
O godz.18

10
 wyszła radna Beata Widera. 

O godz. 18
10 

z sali obrad wyszedł radny Jan Francus – wrócił o godz. 18
15

 
 
Przewodniczący RG wnioskował, aby przedłożone radnym skargi przekazane zostały Komisji 
Rewizyjnej ,która przygotuje dla każdej z nich odrębne sprawozdanie; poddał wniosek pod 
głosowanie. Rada Gminy przy 11 głosujących ,10 głosami za ,0 głosów przeciwnych i 1 głosem 
wstrzymującym się przekazała skargi do rozpatrzenia przez Komisję Rewizyjną. 
 
Przewodniczący RG poinformował ,że jeszcze na początku listopada zostanie zwołana sesja RG 
poświęcona rozpatrywaniu m.in. skarg – w najbliższym czasie radni mają zająć się budżetem Gminy , 
nie pozwolę na dezorganizację prac Rady. 
 
Przewodniczący RG przekazał radnym ,że zgodnie z jego słowami na poprzedniej sesji pismo z 
Biblioteki Śląskiej było adresowane imiennie na Wójta Gminy a jemu imiennie przesłano je do 
wiadomości ; znajdowało się wraz z kopertą w biurze RG . 
 
Wójt Gminy powiedziała ,że protokół z kontroli PIP w bibliotece w Nędzy przekazany radnym po 
wniosku radnego Juliana Skwierczyńskiego nie zawiera zapisu ,że pracownikom nie wypłacano 
nagrody jubileuszowej,  mylą się tu pojęcia nagrody z premią nie przyznawaną odgórnie ,ale premią , 
która leży uznaniowo w gestii dyrektora i od niego zależy jej wysokość . 
 
Przewodniczący RG odczytał zapis na str.4 w pkt 8 Protokołu sesji z dnia 23.09.2013 roku – radni 
głosowali zarówno nad wnioskiem o przyjęcie projektu uchwały ,jak również nad przyjęciem uchwały 
dot. doraźnej komisji statutowej – a jest kolejna skarga ,że takiego głosowania nie było. 
 
 
Ad. 8 
 
Przewodniczący RG  po stwierdzeniu ,że wyczerpano porządek obrad , nie ma więcej pytań  
i  wniosków , zamknął sesję Rady Gminy Nędza w dniu 28 października 2013 roku  godz.18

21.
 

 
Na tym protokół zakończono. 
 
protokołowała K. Tront 
 
 
 
 


